
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI DE L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL 14-12-2015.- 
 
 

A Lloseta (Balears), a catorze de desembre del dos mil quinze, essent les vint-i-una 
hores, es reuneixen a la Sala de sessions de l’Ajuntament els següents regidors: 
GRUP El PI.- 
Tolo Moya Ferragut 
Francisca Campins Fernández. 
Margalida Villalonga Reinoso 
 
Grup PSOE.- 
José Maria Muñoz Pérez 
Antonia Massanet Fernández. 
Francesc Miquel Abolafio Moyá. 
Antoni Martí Femenías Ramón. 
 
GRUP PARTIT POPULAR.-  
Francisca Ramis Pons. 
Joan Abrines Ramis. 
 
MÉS PER LLOSETA.- 
Joan Servera Coll. 
Angelina Pérez Sánchez. 
 
GRUP SI.-  
Josefa González Jiménez. 
José Miguel Montiel Ruiz. 
 
presidits pel Sr. Batlle, Tolo Moya Ferragut, i assistits pel Secretari de la Corporació Josep Alonso 
Aguiló, i la Interventora Accdal. Margalida Jaume Boyeras, a l'objecte de celebrar, en primera 
convocatòria, sessió extraordinària del Ple de la Corporació d'acord amb el següent ordre del dia: 
 
 

 
 

1. Ordenança reguladora de la Taxa R.S.U.- 
2. Projecte de Pressupost per 2016.- 
3. Autorització del conveni de col·laboració entre el Club Deportivo Llosetense 

i la Federació de Futbol de les Illes Balears. 
--------- 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



1.- ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA R.S.U.- 
 Es dona compte de la següent proposta: 

 



 



 



 



 



 
 



 



 



 
 



 
 
 
 

“PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE LA REGIDORA D’HISENDA 

 

MODIFICACIÓ DE LA QUOTA TRIBUTÀRIA DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA 

TAXA DEL SERVEI DE RECOLLIDA, TRACTAMENT, TRANSFERÈNCIA, TRANSPORT I ELIMINACIÓ 

DE RESIDUS SOLIDS URBANS  

 

I.- Atès l’informe tècnic de l’equip tècnic de la Mancomunitat Es Raiguer, de data 17/11/2015, 

es proposa la modificació de l’article 6, lletra a),  de l’ordenança fiscal de referència, amb 

efectes 01/01/2016:  

 

Article 6.- Quota tributària.-  

a) Recollida i eliminació de residus sòlids urbans.- 

Recollida i eliminació de residus sòlids urbans Euros/any . 

- 01 Comerç 1* 439,80  

- 02 Comerç 2** 263,08  

- 03 Bars i cellers 366,72  

- 04 Magatzem + 40 m2 526,17  

- 05 Magatzem fins 40 m2 263,08  

- 06 Carp. Carn. I Peix. 366,72  

- 07 Oficines, llibreries i estany 220,56  

- 08 Indústria fins a 5 obrers 439,80  

- 09 Indústria de 6 a 11 obrers 730,79  

- 10 Indústria de 12 a 25 obrers 1.098,83  

- 11 Vivenda familiar habitada*** 150,00  



- 12 Viv. Familiar sense habitar 150,00  

-13 Vivenda familiar Rústic 125,00 
- 14 Grans superfícies. – ind + 25 1.829,62  

- 15 Magatzem auxiliar 220,56  

- 16 Hotel Urbà 1.098,83  

- 17 Agroturisme 549,42  

- 18 Local buit fems 2 263,08  

- 19 Local buit fems 1 439,80  

- 20 Local buit indústria 1 262,65  

- 21 Local buit indústria 2 412,00  

- 22 Local buit indústria 3 515,00  

- 23 Local buit carn. Peix. 366,72  

 

 (*) Comerç 1.- Botigues i forns. 

(**) Comerç 2.- Farmàcies, botigues de roba, sabateries,perruqueries, botigues de mobles, 

electrodomèstics, fotografia joieria, esports, tallers mecànics, entitats bancàries i caixes, altres 

de similars característiques. 

Local buit indústria 1: local amb superfície inferior o igual a 300 m2 

Local buit indústria 2: local amb superfície entre 300 m2  i 2000 m2 

Local buit indústria 3: local amb superfície superior o igual a 2000 m2 

(***) La quota d’habitatge s’aplicarà a les seus del partits polítics.  

  

Correspon al plenari l’aprovació provisional de la modificació de l’ordenança fiscal. 

Conforme a l’article 17 del TRLHL de 2004,  l’expedient s’ha de sotmetre a informació pública 

per termini de 30 dies hàbils, mitjançant edicte que se publicarà en el BOIB, en el tauler 

d’anuncis de la corporació municipal, i en la pàgina web de l’Ajuntament. De no presentar-se 

reclamacions i/o suggeriments, l’acord provisional s’entendrà elevat automàticament a 

definitiu; el test refós de l’ordenança definitivament aprovada se publicarà en el BOIB 

conforme disposa l’article 70. 2 de la LBRL de 1985.  

 

 Procedeix que la Comissió informativa dictamini la precedent proposta de resolució; 

seguidament s’elevarà a l’aprovació del plenari.- Lloseta, a 04 de desembre de 2015.- La 

regidora d’Hisenda, Sgt. Antònia Massanet Fernández.” 

 

II.- INFORME DE SECRETARIA I INTERVENCIÓ.- S’informa favorablement la precedent proposta 

de resolució, que ve justificada en l’informe tècnic de l’equip tècnic de la Mancomunitat Es 

Raiguer, de data 17/11/2015.-  Lloseta, a 04 de desembre de 2015.- El Secretari, Sgt. Josep 

Alonso Aguiló.-  La Interventora Accdtal.-  Sgt. Margalida Jaume Boyeras.-  “ 



 
 

Oberta el torn d’intervencions, per part del Partit Popular, intervé la portaveu Francisca Ramis, 

exposant els següents suggeriments: 

 

Hi ha una davallada d’impost de fems que davalla amb un 24.9 % a les afores del poble passant 

el rebut a ser de 125 euros i en urbana una  baixada del 10% que quedaria el rebut en 150 

euros. Quan s’aprovi aquesta ordenança  dins casc urbà que es fa porta a porta i a rústic que es 

feien contenidor i ara es lleven i hauran de dur fems al punt verd, mantenint aquests amb un 

horari que s’haurà d’ampliar com vostè va dir. 

El resum de costos e ingressos pel 2016: 
 
costos recollida 215.190 sobre un total de costos  550.889 euros representa el 39% del total 
costos tractament 238.317 euros sobre un total de 550.889 euros representa un 43% del total 
Despeses indirectes i manteniments punt verd i amortitzacions estan incloses  dins despeses 
indirectes 18% 
 
 
Si a rústica lleven recollida amb els contenidors, els veïns haurien de pagar sols tractament 
mes costos indirectes, això representa un  39% del total així de 166,09 euros s’hauria de passar 
a  100 euros per habitatge reducció de 66 euros.  
 
A les vivendes deshabitades, una proposta que ens han fet molts de llosetins, no fan residus 
per lo que no hi ha tractament.  Sols han de pagar recollida, ja que per normativa no es una 
exempció i costos indirectes, això suposaria reducció del 43%  i passaria de 166 euros a 95 
euros al  2016 
 
Vivendes sol urbà general s’aplica la reducció prevista perquè en teoria es farà manco rebuig i 
mes selectiva, estalviant part el cost de tractament. 
 
Un tema aclarir, l’informe costos, pagina 6 quadre senyala que augmenta previsió de fer mes 
rebuig en un 3% en pes  quant a pagina 8 senyala que esta previst una reducció en la producció 
de rebuig (32.499,17€)  i per això baixa’m el fems habitatges, la reducció del 50% de la rústica 
esta al final del quadre de costos pagina 7,  no ens quadre amb sa baixada que volen aplicar.  
 
Batlle contesta que la baixada es prudent perquè estan pendent d’un nou contracte per part de 

la Mancomunitat el proper mes d’abril. 

 

 

Pagina 2 penúltim paràgraf diu que el fet de no fer la recollida en rústic disminuirà el cost de 
recollida  i que es compensa amb la UTE dins la mancomunitat fent altres serveis, bàsicament 
neteja viaria i agranadora... 
 
Quan s’ha de signar el nou conveni? 
 



Batlle respon que el nou conveni es signarà quan acabi l’actual contracte, que finalitza al mes 

d’abril; això no obstant per part de la Mancomunitat, se està estudiant la possibilitat d’una 

pròrroga del contracte. 

 
Des de la posada en marxa de la nova recollida es farà una addenda a n’es conveni vigent en sa 
mancomunitat des Raiguer?  
 

Batlle respon que quan es signi el nou conveni es faran les passes convenients. 

 
En aquests moments hi ha una empresa adjudicatari per donar aquests serveis? 
 
Batlle contesta que la empresa que presta aquests serveis, es la que te contractada  la 

Mancomunitat des Raiguer. 

 
Quan finalitza al seu contracte? 
 
Batlle respon que el contracte acaba el proper mes d’abril. 

 
Realitzarà una addenda al conveni per poder dur a terme aquests serveis fins el nou conveni? 
 
Queden inclosos els serveis de neteja de via pública, agranadora de carrers, neteja aigua 
carrers... 
 

Batlle afirma que aquests serveis estan contemplats en el contracte de la Mancomunitat, i ho 

gestiona la Mancomunitat. 

 

 
 

Noltros tornam dir que el correcte es que es pagui lo que realment s’ha de pagar. A les afores 

100 € i a les vivendes deshabitades 95 € 

 

Batle contesta que quan se tinguin els números reals, es podrà proposar la baixada del fem i la 

taxa per cases deshabitades, se mirarà entre tots. 

 

Es fa constar a l’acta a petició del PP que l’Ordenança està aprovada inicialment i que estan a 

favor del reciclatge, a tot això manifesta la seva abstenció. 

 

El portaveu del grup municipal Mes per Lloseta, recorda el compromís de reunir-se amb els 

grups municipal a l’hora de modificar les ordenances. 

Per altre banda afirma estar totalment d’acord en la baixada del RSU urbà i rústic, perquè s’ha 

demostrat el bon funcionament del parc verd. Si bé es tenen dubtes de la retirada del 

contenidors, i que això faci que es recicli més. 



També considera que es un bon moment, abans de signar el nou contracte, de fer un estudi 

per la conveniència o no, de que l’ajuntament es faci càrrec del servei directament i manifesta 

que votaran a favor, sempre que es tingui en consideració la seva proposta. 

 

El Batlle considera que la proposta es pot tenir en compte, si be fa l’observació que els serveis 

mancomunitats sempre son mes barats, però que de totes maneres es demanarà l’estudi 

pertinent. 

 
 
La portaveu del partit Socialistes Independents, afirma que la retirada del contenidors del sòl 
rústic és una experiència nova, que s’hauria de acompanyar amb una forta campanya dirigida 
als residents en sòl rústic. Si bé amb la davallada de la taxa, la gent que habita en sol rústic 
l’agrairia, però els suposaria una problemàtica el tenir que desplaçar-se al parc verd.  
 
Gracies a la reducció de la despesa del parc verd, s’ha pogut davallar la taxa del municipi, però 
consideren que s’ha incentivar el reciclatge i manifesta que votaran a favor. 
 
Batle respon que es tindrà compte.  

 
Acabades les intervencions dels grups municipals, s’aprova l’ordenança reguladora de la Taxa 
R.S.U, amb els vots a favor dels 4 regidors del PSOE, 3 regidors del Pi, 2 regidors del Grups Mes 
per Lloseta i 2 regidors del grup SI , s’abstenen de votar els dos regidors del PP. 

 
 
3.- PROJECTE DE PRESSUPOST PER 2016.- 

 Es dona compte de la següent proposta: 

 
“PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE LA REGIDORA D’HISENDA 

 

La regidora d’Hisenda formula la següent proposta de resolució:  
1. La legislació aplicable ve determinada principalment pels articles 162 a 171 del Text 

refós de la Llei reguladora de les Hisendes locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 
2/2004, de 5 març i 1 a 23 del Reial decret 500/1990, de 20 d' abril , pel qual es 
desenvolupa el capítol primer del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, 
reguladora de les Hisendes locals. 

 
2. Aprovat inicialment el pressupostos general, se exposarà al públic, previ anunci en el 

Butlletí Oficial de les Illes Balears, per quinze dies, durant els quals els interessats 
podran examinar-los i presentes reclamacions davant el Ple. El pressupost es 
considerarà definitivament aprovat si durant el citat termini no s’haguessin presentat 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les. 
El pressupost general, definitivament aprovats, serà inserit, resumit per capítols de 
cadascun dels pressupostos que ho integren, en el Butlletí Oficial de la corporació i en 
el BOIB, i es remetrà còpia a l’Administració de l'Estat i a la corresponent Comunitat 
Autònoma. La remissió es realitzarà simultàniament al enviament de l’edicte al BOIB.   



 
ESTAT DE DESPESES 

Classificació per categories econòmics: 

Capítol Denominació Pressupost 2016 

A) OPERACIONS NO FINANCERES 4.754.720,40 

A.1 OPERACIONS CORRENTS 4.476.932,09 

1 Despeses del Personal 2.295.977,75 

2 Despeses corrents en béns i serveis 1.462.328,10 

3 Despeses financeres 17.160,00 

4 Transferències corrents 677.181,83 

5 Fons de contingència i altres imprevists 24.284,41 

A.2 OPERACIONS DE CAPITAL 277.788,31 

6 Inversions reals 277.788,31 

7 Transferències de capital 0,00 

B) OPERACIONS FINANCERES 177.279,60 

8 Actius financers 0,00 

9 Passius financers 177.279,60 

TOTAL DESPESES 4.932.000,00 

 
 
 
Classificació per Programes: 

POLÍTICA DE DESPESA Pressupost 2016 

01.DEUTE PÚBLICA 185.439,60 

13.SEGURETAT I MOBILITAT CIUTADANA 601.483,14 

15.VIVENDA I URBANISME 270.558,46 

16.BENESTAR COMUNITARI 716.544,27 

17. MEDI AMBIENT 73.553,14 

23.SERVEIS SOCIALS I PROMOCIÓ SOCIAL 470.598,25 

24.FOMENT DE L'OCUPACIÓ 59.341,74 

31.SANITAT 40.180,68 

32.EDUCACIÓ 198.650,85 

33.CULTURA 507.605,15 

34.ESPORT 571.140,14 

43. COMERÇ, TURISME I PETITES I MITJANES 
EMPRESES 50.488,20 

45.INFRAESTRUCTURES 40.188,57 

91.ÒRGANS DE GOVERN 187.347,20 

92.SERVEIS DE CARÀCTER GENERAL 432.768,66 

93.ADMINISTRACIÓ FINANCERA I 
TRIBUTÀRIA 502.445,45 

94.TRANSFARÈNCIES A ALTRES ADM. 
PÚBLIQUES 23.666,50 

TOTAL DESPESES 4.932.000,00 

 



ESTAT D’INGRESSOS 

Capítol Denominació Pressupost 2016 

A) OPERACIONS NO FINANCERES 4.805.189,89 

A.1 OPERACIONS CORRENTS 4.805.189,89 

1 Impostos directes 2.237.608,25 

2 Impostos indirectes 100.000,00 

3 Taxes, preus públics i altres ingressos 1.064.536,25 

4 Transferències corrents 1.379.575,39 

5 Ingressos patrimonials 23.470,00 

A.2 OPERACIONS DE CAPITAL 0,00 

6 Alienació d’inversions reals 0,00 

7 Transferència de capital 0,00 

B) OPERACIONS FINANCERES 126.810,11 

8 Actius financers 0,00 

9 Passius financers 126.810,11 

TOTAL INGRESSOS 4.932.000,00 

 
 
 

3. D’acord amb l’article 22.2 i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del 
règim local, en òrgan competent per la aprovació del pressupost és el Ple de 
l'Ajuntament. 

4. D’acord amb l' informe de la Intervenció municipal de 03/12/2015, el projecte 
compleix amb  l’objectiu d’estabilitat i d’equilibri pressupostari establert pels articles 
165.1 del Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes locals, aprovat per Reial 
decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març i 8 i 16 del Real Decreto 500/1990, de 20 d’abril, 
pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, reguladora de les Hisendes locals, així com de la Llei 18/2001, de 12 de 
desembre, General d’Estabilitat Pressupostària; la documentació i el contingut del 
projecte es correspon amb els requeriments previstos pels articles 165 i 166 del Text 
refós de la Llei reguladora de la Hisendes locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 
2/2001, de 5 de març i 9, 10, 11, 12, 13, 14 i 15 del Reial decret 500/1990, de 20 
d’abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sisè de la Llei 39/1988,de 28 
de desembre, reguladora de les Hisendes locals així com amb l’estructura dels estats 
d’ingressos i despeses establerta per l’Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la 
qual que s’aprova l’estructura dels pressupostos de les entitats locals, modificada per 
l’Ordre HAP/419/2014, 14 de març, d’aplicació pel 2015. 

5. El projecte de Pressupost incorpora l’annex de personal (amb la plantilla i relació de 
llocs de treball), així com el quadre de retribucions dels empleats públics, d’acord amb 
les previsions del projecte de LPGE de 2016.    

 
Per tot això, l’esmenta’t projecte de Pressupost municipal corresponent l’exercici de 2016 se 
sotmet a dictamen de la Comissió Informativa, perquè seguidament s’elevi al l’aprovació del 
Plenari de la Corporació municipal.- Lloseta, a 04 de desembre de 2015.- La regidora 
d’Hisenda,  Sgt.: Antònia Massanet Fernández.-El Batlle, Sgt.Tolo Moyá Ferragut.” 
 
“II.- INFORME DE SECRETARIA.-   Vista la precedent proposta de resolució, en referència al 
expedient incoat per la tramitació i aprovació del Pressupostos municipals, corresponent al 
exercici del 2016, atès  la Provisió de Batllia, i del article 173 del Reglament d’organització, 



funcionament i règim jurídic, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
s’informa favorablement.- Lloseta, a 03 de desembre de 2015.- El Secretari, Sgt. JOSEP 
ALONSO AGUILÓ, “ 
 

Desprès de l’explicació realitzada per part de la regidora d’Hisenda, al projecte del pressupost 

municipal per al 2016, es passa al torn d’intervencions, i pren la paraula la portaveu del grup 

del Partit Popular , que diu: 

 

 

En relació a l’estat de DESPESES, es refereix als següents capítols: 

“CAPITOL 1 

S’hauria de fer una correcció a la pàg 4 damunt les persones de reinserció laboral on diu que 

són  6 persones i son realment 5. (pàg 4) 

 

CAPITOL 5 

Es pressuposta per primera vegada el capítol 5 fons de contingència, aquest fons se sol utilitzar 

per a imprevists o temes incerts, no ho entenem que estigui tan clares les quanties, ja que si se 

tenen tan clares perquè no s’han pressupostat dins el capítol i  partida corresponents i no obrir 

un nou capítol que per normativa, una ajuntament de les característiques de Lloseta no té 

obligació de tenir-lo, Perquè?. 

 Aquests fons sempre ha tingut la denominació de “cajón desastre” 

Ja que no es obligatori sol·licita’m per major transparència per part de s’equip de govern que 

tot lo relacionat amb aquest capítol es posi en coneixement a la junta de portaveus, abans de 

realitzar qualsevol actuació que li efecti.” 

Batlle diu que els fons de contingència es pels imprevists i per ajustar el pressupost. 

La interventora afirma que l’import del fons de contingència, Es va repartir en funció del pes de 

cada política. 

 

“POLÍTICA 13 SEGURETAT I MOBILITAT CIUTADANA 

S’increment es en base a personal i no es destina res a capítol 6. En vista dels robatoris que 

s’han duït a terme darrerament i que per cert encara estam a l’espera de la documentació, 

seria baix es nostre criteri de dotar una partida per a una instal·lació d’un sistema de seguretat 

a totes ses dependències municipals i altres de l’ajuntament per evitar robos i vandalismes.” 

Al capítol 6 d’aquesta política diu es Batlle, que es dedica a l’adquisició d’un sonòmetre,  



En quant al sistema de seguretat, esta previst i està pressupostat en les millores de les 

comunicacions IP i la creació una xarxa de comunicació centralitzada a l’ajuntament que 

donarà la possibilitat de tenir un terminal, crear xarxes de wifi, de manera gratuïta una vegada  

instal·lada l’antena inicial adequada, i es podrà instal·lar càmeres de video , sempre respectant 

la llei vigent en matèria de protecció de dades, a diferents llocs del poble, places, polígon, camp 

de futbol , piscines..... una vegada feta la inversió, que esta enllestida, es podran instal·lar les 

càmeres. 

 

“POLÍTICA 15 VIVENDA I URBANISME 

Pag. 10.  Punt 5  

Volem saber si aquestes despeses aniran a càrrec de s’ajuntament o seran reclamades als 

propietaris?. En quan a la casa del Carrer San Joan i la de Federico Garcia Lorca”.- 

El Sr. Batlle afirma que seran reclamades, segon marca la llei, als propietaris, si be no s’ha 

pogut identificar els propietaris de l’immoble del carrer San Joan del que s’ha tramitat també 

una ordre d’execució per raons de seguretat. 

 

“Pel que fa el programa d’urbanisme. A l’acera i aparcament pujada de a les piscines i estam 

d’acord que se realitzi l’adequació que des del partit popular es va proposar. Però abans de 

procedir a l’execució de l’obra voldríem conèixer el projecte a la junta de portaveus  ja que en 

base a la nostra proposta aprovada per el ple trobem excessiu l’import pressupostat de 

117.000 €. Possiblement haurà demanant distints projectes?” 

El Batlle contesta que en principi s’ha demanat un pressupost, aquest pressupost es provisional, 

però s’ha de dur a concurs i s’adjudicarà al pressupost mes barat. 

 

“POLÍTICA 23 SERVEIS SOCIALS I PROMOCIÓ SOCIAL  

Trobam adient el que se realitzin campanyes sobre drogodependència, de vida saludable 

....però hi ha mancança a n’aquests pressuposts a la realització de despeses per a la 

JOVENTUD, si bé dins Lloseta tenim un policia tutor nosaltres en el nostre programa reflectíem 

la necessitat d’un CASAL DE JOVES on poguessin dur a terme activitats com xarles, col·loquis, 

activitats de temps lliure .....per lo que sol·licitem que aquesta política pugui dur a terme l’ 

habilitació d’un edifici públic per a la destinació d’un CASAL DE JOVES.” 

 

Està en estudi diu Francesc Abolafio, i s’estan estudiant diferents posibilitats de que el casal de 

Joves doni cabuda a joves a partir de  14 fins a  diferents Cursos de formació, fins  joves que si 



no poden assistir en horia de la Biblioteca municipal, puguin tenir accés a una sala d’ estudis, o 

realitzar diverses activitats.  

Esta en mans del consell de Joventud, i se dura a terme a finals del 2016. 

Se entregarà el projecte perquè en formeu part 

 

“POLITICA 24 FOMENT DE L’OCUPACIÓ 

S’han concedit el projecte demanat per l’ajuntament de contractar 8 persones i que dimecres 

ja s’ha convocat al grup mixt per dur a terme el procediment establert per aquestes 

contractacions, si be dir que aquestes es faran a finals del mes de gener o principis de febrer, 

ja que s’ha ampliat el plaç i es podran fer les contractacions fins a finals del mes de febrer. 

 

En quan a la política 43 de comerç, turisme i petites i mitjanes empreses, Estam d’acord en 
fomentar-lo el PARTIT POPULAR en el nostre programa ja apostàvem fort per aquest capítol. 

Com es durà a terme el fomentar les empreses de lloseta? 

 i que es conegui lloseta com a punt d’entrada a la serra de tramuntana? 

 I com vol fer el creixement econòmic del nostre poble? 

Lo primer que s’ha de fer per aconseguir el creixement d’un àrea es el resultat d’un procés 
d’estudi  però que té sa seva base en un principi senzill, el d’emprendre les accions necessaris 
per a donar resposta als problemes locals i a les seves possibilitats de reconeixement. No s’ha 
de començar sa casa per sa teulada lo primer de tot es una  

1.- Recollida de dades (inquietuds dels comerciants i empreses de totes les persones 
vinculades.) anàlisis i un diagnòstic clar: una recollida de tota la informació.  

2.- definir uns objectius generals clars. On i a los que volem arribar 

3.- dissenyar un pla, executar-lo 

4.- i fer el seguiment i avaluació d’aquest pla. 

És un procés molt llarg i costós però necessari. 
 

Com està? Quines són ses passes que s’han fet?....”. 

El regidor de comerç, Francesc Abolafio contesta: Que s’incrementa, aquesta partida perquè es 

crea una partida especifica per turisme i pime i es dura a terme amb la creació de la marca 

“lloseta”, el principal objectiu es crear una imatge corporativa en comú, que englobi, qualsevol 

comerç , un punt distintiu que representi a tots. 

L’ajuntament de Lloseta, ha sol·licitat la col·laboració tècnica de la Direcció General de Comerç 

per redactar un pla de promoció de comerç local , al que suposa que podrem comptar amb el 

suport del departament implantant per fases el Projecte a executar, amb la participació dels 

titulars dels diferents comerços, restaurants, negocis, etc.... 

 

 



“POLITICA 91 ORGANS DE GOVERN 

Full Excel 

Aquesta reducció de 8,49% no es a costa de l’equip de govern sinó a costa dels regidors de 
l’oposició. 

Miri a sa legislatura passada a la Junta de govern els regidors no cobraven cap dieta ara cobren 
357 € a sa junta de portaveus sa cobrava 128,86 euros ara 185 €, a ses comissions informatives 
sa cobrava 208,70  euros ara vostè ens ha llevat aquesta aportació i per ple es cobrava 208,70 
euros ara ens ha posat la dieta a 185 €. 

El batle anterior cobrava 2346 € nets jornada completa i vostè 3.100 bruts a mitja jornada, 
72000 € anuals ens costa vostè al poble. I a més va dir que no faria més dedicacions exclusives 
i els seus regidors cobren 1000 i 12000 euros i els regidors de govern anteriors cobraven 
damunt 604 € i ara cobren 714€. Per lo tant i ja se que li vaig dient en els darrers plens i que no 
pensem en insistir més, però si que vull que quedi clar que aquesta baixada dels òrgans de 
govern deguda a la disminució de dietes per part dels regidors de l’oposició.” 

 

El Batlle contesta que s’ha baixat les assignacions a tots els regidors, i que lo important era que 

s’havia reduït globalment la despesa en assignacions als membres de la corporació. 

 

 

“Ingressos patrimonials a n’aquesta partida només veim reflectits els ingressos que s’obtenen 
per part de rendes dels immobles de les pistes de pàdel i tennis. Aquesta partida augmentarà 
el pressent exercici amb altres ingressos o prestacions de serveis per part d’aquelles persones 
o empreses que utilitzen solars o immobles de titularitat municipal?. 

 

Com les piscines?, Ca na Rosa Jordi? Mina? O altres que exploten tercers?” 

El Batlle manifesta que s’ha fet un estudi, per intentar aplicar una taxa als usuaris que utilitzen 

instal·lacions municipals per ús particular, sense donar un benefici al poble, i a més cobrant 

unes quotes per fer cursos de gimnàstica, anglès... etc. 

 

Hi ha un contractes signats (bar de sa Piscina i local Rosa Ramón Català), que quan finalitzin i 

d’acord amb les persones que ho gestionen, se convocarà un nou concurs per l’adjudicació de 

l’explotació de les instal·lacions.  

El SR Francesc. Abolafio diu que fer una previsió, es arriscat perquè no tenim antecedents . Una 

vegada analitzades les circumstàncies se posarà la taxa. 

 

“Volem demanar a l’equip de govern per una major transparència, en el cas de les 
modificacions de crèdit sol·licitem que abans de anar a junta de govern se’ns doni 
coneixement dins les sessions informatives o be a la junta de portaveus. Seria possible? “ 

No hi ha problema de donar la informació. Diu el batlle. 

 



“Veiem que hi ha un increment de l’Ibi urbana, s'incrementa en uns 160.000 euros, sabem que 
aquest any s’hauria de fer una revisió cadastral ja que l’anterior es va fer en el 2006. Es farà 
una revisió cadastral aquest any 2016? A que es degut aquest increment?” 
 
No diu el secretari, no hi ha previsió de redacció d’una nova ponència de valors, per part de la 

gerència del cadastre, malgrat el govern preveu que la vigència de les ponències son de 10 

anys,. 

El govern ha arbitrat altres formes de actualització dels valors cadastrals, en el cas de Lloseta, 

els valors cadastrals s’han actualitzat a la baixa, en una reducció del 20%.. 

Hores d’ara No s’han fet nous estudis de mercat. 

L’increment es degut a la regularització del frau fiscal, posada en pràctica pel Ministeri 

d’Hisenda i és, per això que han aflorat noves unitats subjectes a tributació. 

 
 
“L'impost de construccions (ICIO) s’incrementa de la Evolució del 2015, ja saben vostès 
quantes n'hi haurà?” 
 
Batlle contesta que es té previst un augment de sol·licituds per projectes de Cemex i benzineres.  

.Construcció d’una benzinera que estarà oberta 24 hores i altres activitats que probablement 

s’implantin al polígon industrial. 

 
 
“Hi ha alguna cosa que no em quadra gens la taxa per llicències urbanístiques, no la 
incrementen però si l'impost ICIO, no té gaire sentit ja que es paga taxa i impost i si tenen una 
previsió d'incrementar els ingressos haurien d'haver incrementat també la taxa, Perquè no s'ha 
tingut en Compte?” 
 
La Interventora afirma que va ser un fallo no tenir en compte l’increment de la taxa. 

 
 
“A escola de estiu, pressuposten d'ingressos 16.000 euros quan el 2015 només tenen previst 
ingressar 126 euros, perquè? 
Si ho fan aquest estiu amb l’ajuntament. Com es duran les contractacions?. 
S'incrementa el personal i disminueixes la partida de treballs realitzats per empreses de lleure, 
de 45.000 a 10.000 euros, com es això? Contractarem personal directament des de 
l’ajuntament?. Com dureu es procés de selecció?.” 
 
 
El Regidor d’Esports Antoni Marti, manifesta que l’escola d’estiu 2015 es va dur a traves d’un 

autònom, i la quantitat de 126 € va ser les despeses per una sortida, i es va pagar el bus ,la 

mitat l’autònom i l’altra mitat l’ajuntament. No vàrem tenir cap despesa..-  

D’acord amb les previsions a Pressupostar per 2016, la gestió de l’escola d’estiu serà municipal 

i els monitors es contractaran amb la creació d’un borsí. 

 
 
“Policia (132) 
 
En el capítol 1 personal Augmenten molts les gratificacions al personal de 55.000 a 75.000, 
perquè ??. Normalment aquesta partida es dedica a hores extres. Dins la normativa de creació 
de places per l’administració hi ha una sèrie d’exempcions i que es poden crear places. Una 
d’elles és la de policies. Perquè no es crea una plaça?. 
 



La Regidora Paquita Campins, que s’ha pressupostat, i l’increment es perquè interessa que els 

serveis de la Policia Local sigui de 24 hores, per tant s’incrementaran hores extres o 

incrementaran el sou , per això es negocia amb ells. 

 
 
“165 enllumenat 
 
I en administració general (920) mes del mateix incrementen la despesa d'assistències i serveis 
diversos, i trobar-nos 10.769 per a serveis tècnics altra vegada i 14520 per assessoria jurídica ... 
, I els protocol·laris augmenten en 32% passant de 42.400-61.919,” 
 

El Batlle, diu que les despeses protocol·laris estan reflectides a diferents polítiques, i que no hi 

ha inconvenient en passar la informació de la justificació de les despeses de les diferents  

partides protocol·làries.  

 
 

“Té previst contractar un altre assessor aquest 2016?, ja que també d’altres partides hi ha molt 

de conceptes d’assessoria. Te previst contractar-lo? Basta si o no.” 

El Batlle contesta NO 

 
 
“323 educació primària i infantil 
 
Productes neteja el s'incrementen a 15.972 perquè ?? Crida l'atenció l'any passat van 
pressupostar 5.500 i tenen una previsió de gastar 3298 euros.” 
 
 

 
“333 equips culturals 
 
Els treballs realitzats per altres empresa ho incrementen de 35.000 a 65.000 euros perquè?. 
Que pretenen fer ?? 
Francesc Abolafio, diu que aquesta despesa esta relacionada en les actuacions dels diferents 

grups de les Nits Cúbiques i les empreses que gestionen aquests espectacles. I també a sa venta 

de entrades  

 
 
“338 festejos 
tornen a pressupostar el mateix que 2015, és a dir 50.000 euros però s'han gastat 72.223,37, 
pensen cobrir la previsió o és que 2016. 
 
Considerem que la consignació del 2016 es suficient diu la regidora Paquita Campins. 

 

 

ESTAM VEIENT QUE ES PRESSUPOST DEL 2015 O BÉ AUGMENTA O DISMINUEIX EN SA PREVISIÓ 
DE LIQUIDACIÓ I QUE DESPRÉS NO ES PRESSUPOSTA AMB LA REALITAT. NO ENS QUEDA RES 
CLAR AMB AQUEST SENTIT. 
  
341 promoció a l'esport 
 



A diverses partides s’incrementen o són noves en conceptes d’atenció i despeses 
protocol·làries, publicitat, despesa de les empreses. Les despeses protocol·laris augmenten en 
32% passant de 42.400-61.919. Tenen previst contractar amb qualque medi de comunicació o 
diaris..? 
 
El Sr. Batlle diu: mirarem. La previsió d’aquesta partida pressupostaria i el seu increment.- no 

tenim previst contractar en cap diari. 

 
 
Aquests Pressuposts no és corresponen amb una realitat. No se’ns ha dit clarament o no s’ha 
sabut la destinació pressupostada. Una creació d’un fons de contingència que no te perquè 
crear un ajuntament com Lloseta i que sempre s’ha definit com el cajón desastre que s’utilitza 
per temes incerts i ens crida l’atenció que siguin partides amb unes quanties definides, un gran 
increment de partides protocol·làries, publicitat i altres. Una baixada dels òrgans de govern a 
costa dels regidors de l’oposició. Uns pressupostos que disminueixen en serveis socials ,, a més 
els increments i un pressupost que augmenten la despesa damunt cada llosetí i llosetina en 
referència a l'Exercici Passat en 28,34 €. No donam el nostre suport als pressuposts de 
l’exercici 2016. 
 

Per part del portaveu del grup municipal Mes per Lloseta, es fan les següents consideracions: 

Consideracions al pressupost 2016. 
 
En primer lloc, volem manifestar que fa anys que demanem que els pressuposts siguin 
participatius, que s'incentivi la participació dels ciutadans en l'elaboració dels pressuposts. 
Pensàvem que amb aquest nou equip de govern les coses canviarien, que es farien diferent. 
Dèieu que la gent demanava canvi, quin canvi? No compartim el que diu l’equip de govern en 
que no hi havia temps per fer-los participatius. Esperem que l'any que ve ho siguin.  
 
En quant a l'Estat d'ingressos:  

− Ens alegrem que hi hagi una previsió d’augment d'un 100% en els ingressos de l'impost 
sobre construcció. Senyal de que la gent està més animada a l'hora de fer despesa al 
seu immoble. 

− Malgrat que els ingressos procedents de taxes i preus públics hagin baixat, creim que 
és positiu que s'hagin revisat algunes ordenances fiscals que estaven obsoletes. Feia 
estona que ho dèiem, per posar un exemple, dèiem, que era un agravi comparatiu que 
els bars no pagassin res per ocupar amb taules i cadires la via pública, i en canvi, que 
qualsevol ciutadà que necessiti ocupar la via per fer obra o hagi de llogar unes cadires 
per fer una festa si que ha de pagar. No ens agrada però, la manera que ho heu fet, 
creim que hagués estat positiu consensuar les ordenances fiscals també amb els 
partits de l'oposició. Sempre ens heu posat l’excusa que no hi havia temps.  

 
En quant a l’annex d'inversions: 

− Feia anys que reclamàvem als antics equips de Govern que als pressuposts hi figures 
qualque inversió referent a propostes fetes per els partits polítics i aprovades per 
majoria. No va ser quasi mai així, no hi havia voluntat de dur a terme les propostes. Al 
principi d'aquesta legislatura, el senyor Batle es va comprometre a dur a terme totes 
aquestes propostes sempre i quan hi hagués previsions de doblers als pressuposts. 
Malgrat ens alegrem que aquesta vegada si hi figurin tres d'aquestes antigues 
propostes, (acera accés piscina, pou d'Aiamans, plafons informatius) no ho trobem ni 
molt manco suficient. Si es vol fer una ambiciosa rehabilitació del Pou d'Aimans i el seu 



entorn, 5.000 euros no basten per res, en canvi gastar-se 15.000 euros amb una 
habilitació d'una ruta a peu ho trobem molt. També trobem una exageració gastar-se 
12.000 euros amb la instal·lació d'un o dos panells informatius electrònics, això no és 
l'acord de plenari d'una moció que nosaltres vàrem presentar. I havia altres temes 
pendents que creim que eren més urgents com la “retolació de les plaques dels noms 
dels carrers” tirar en davant “l'estudi tècnic i pressupost  de la rehabilitació de 
l'estructura i coberta de la mina de Son Ramis” amb la finalitat de conservar l'edifici i 
abans de que sigui tard etc. 

 
El Batlle, contesta que s’havia fet una aposta perquè els pressupostos fossin participatius, per 

això es va difondre a traves de les xarxes la primera versió del pressupost i que ara , en la 

aprovació inicial del 2016 es sotmetrà al tràmit de informació pública , però que no se havia 

pogut anar mes allà per aconseguir una real participació dels llosetins i llosetines dins aquest 

primers 6 mesos de govern municipal. 

Això no obstant s’ha previst celebrar una sessió informativa a tots els ciutadans per el proper 

dia 22 de gener allà on s’explicarà, amb la col·laboració de l’empresa consultora GRAM 

s’explicarà el contingut dels pressupost del 2016. 

En el mes de març del 2016 quan se disposi de la liquidació del pressupost del 2015, el superàvit 

que es pugui destinar a inversions sostenibles si que s’articularà un sistema de participació 

ciutadana per establir el règim de prioritats del romanent disponible. 

 

Així mateix el govern municipal, ha assumit el compromís de donar compliment i executar els 

acords de les diferents mocions aprovades a instàncies dels diferents grups polítics. Ja estan per 

arribar els Pipi cans i se procedirà a la seva instal·lació, també s’ha demanat assessorament al 

CIM per la rehabilitació del pou d’Aiamans i així mateix per la inclusió de Lloseta, als itineraris 

de la ruta de pedra en sec. 

D’altre banda al circuit peatonal previst si podran situar banc i fonts i il·luminació. 

 

 

Quan les ordenances fiscal les han de redactar els tècnics no obstant tant per l’estudi ja sigui de 

les ordenances fiscal o reglaments municipals escoltarem les opinions i aportacions del grup de 

l’oposició. 

Per últim respecte de la retolació dels carrers, tal com es va parlar a la Junta de Portaveus  es 

farà paulatinament. 

 

 
Polítiques de despesa    
 
Ens agradaria fer un parell de comentaris a algunes de les polítiques de despesa. 
 
Política 15 vivenda i urbanisme 
Tenguent en compta l’immobilisme d'aquest ajuntament en quan a fer complir les normes 
urbanístiques sobretot al rústic, basta veure els ingressos en sancions urbanístiques a la 
liquidació de l'any 2015, “0 euros”, proposem que s'estudiï l'adhesió d'aquest ajuntament a 
l'Agència de disciplina urbanística. 
Per altre part estem d'acord en que es dugui a terme l'acera del costat del camp de futbol 
pujant a les piscines. 
 
 
 
 
 



Política 16 benestar comunitari 
En quan a la recollida de residus considerem que ara era el moment de fer un estudi de la 
conveniència de que l'ajuntament es fes càrrec del servei de recollida de fems abans de fer el 
nou contracte amb l'empresa de recollida. 
Ens alegrem que any rere any es facin petites inversions per tal de consumir menys electricitat 
en enllumenat públic.  
 
 
“Política 17 Medi ambient 
Creim que s'hauria de crear una partida pressupostària exclusiva per la neteja de bens naturals 
que darrerament estan malmenats amb abocaments incontrolats d'enderrocs. Així es podria 
contolar un poc més la despesa que genera aquest problema.” 
 

Batlle  diu que es molt difícil controlar i que es el  dia a dia del treball de la brigada.  

 

 

“Política 23 serveis socials i promoció social 
Ens agradaria saber amb més exactitud de perquè hi ha hagut aquesta baixada en la compra 
d'aliments per cobrir les necessitats bàsiques?. “ 
 
El Regidor de Serveis Socials afirma que el nombre de famílies necessitades han disminuït, hi 

ha,  menys demanda, i perquè s’ha donat el més menjar preparat . 

 

Es fa un aclariment per part de la  interventora, en el sentit de que la cuinera ha estat de baixa  

i per tant s’ha incrementat el cost de restauració, cost  que s’ha reflectit a  una altra partida.  

 
 
“Política 32 Educació 
No sabem si ho hem entès bé. Estau dient que l'increment de 18.274 euros a educació, 
s'incrementen a neteja motivats per una reorganització dels torns de les netejadores? 
Senyores i senyors del PI, on son els 10.000 euros que demanàveu al pressp. 2014 per ajudar a 
les famílies a la compra de llibres i menjador? Està clar que enguany l'estalvi en combustible i 
energia elèctrica no serà el mateix, però, si n'hi ha? Els reinvertireu a les escoles com vareu 
demanar l'any passat?” 
 
La Interventora fa constar, que aquest increment s’experimenta per la redistribució jornades 

laboral de les netejadores, així   es sap quantes persones i hores es dediquen a cada lloc de 

feina  i en funció de això es distribueix la despesa del personal i dels productes de neteja, que es  

distribueix en funció de les hores que es dediquen. 

 
 
“Política 33 Cultura 
Per nosaltres la cultura no és un tema de més o menys despesa, ni tampoc si hi va gran 
quantitat de gent o no als actes. Es poden fer actes culturals amb molt poca despesa. Pensem 
que és una gran equivocació no seguir amb els premis literaris amb l'abast general que tenien 
fins ara, si que es vera que la despesa era molt elevada. El més important és trobar l'equilibri.  
També pensem que invertir tan sols 5.000 euros en rehabilitació de patrimoni és molt poc. 
Ens crida l'atenció també que a la partida de publicitat i propaganda de fires i festes (338 
22602) s'hagi augmentat amb 2.000 euros, quan el PI demanava que es rebaixes en 2.000 al 
pressp. Del 2014.” 
 
La regidora Paquita Campins contesta que no s’han llevat els premis literaris,  



La justificació de l’increment de 2000 euros en la despesa de propaganda i publicitat, te com a 
finalitat donar mes raso i difusió a les activitat s municipals i en concret de les fires i festes.  
Batlle considera que la publicitat es necessari. 

 
 
“Política 43 comerç, turisme i petites i mitjanes empreses  
Podem entendre que el Convent de ca ses Monges estigui inscrit a la política de despesa de 
Cultura, a instal·lacions d'ocupació dels temps lliure, però també pensem que des de l'àrea de 
turisme s'hauria de fomentar la promoció de l'alberg ja que creim que pot ser un reclam 
turístic per aquelles persones que venen a Mallorca a fer turisme de muntanya (excursionisme, 
ciclisme etc.). Com molt be deis, Lloseta és un punt estratègic de la serra de Tramuntana.” 
 

Efectivament el Sr.Francesc Abolafio, afirma que el convent de Ses Monges esta inscrita a la 

política de turisme., perquè volen sol·licitar que lloseta segui  un punt estratègic de la Serra de 

Tramuntana i per tant el convent passaria a formar part d’aquest projecte. Però aquest 

projecte no es pot fer amb un any. El convent  en aquest moments  no compleix la normativa de 

la llei de turisme i per això el 31 de desembre s’haurà de tancar. 

El convent per funcionar con un alberg s’ havia de adaptar, i ha de complir una seria de 

requisits,  diu el secretari, i  avui no esta adequat. 

Fer una inversió ,diu el Sr Abolafio , no era convenient ,  i s’ha realitzat una reunió amb les 

religioses , per prorrogar el màxim temps el contracte de lloguer . Seguint  en aquesta línia 

estem també en conversacions en el departament de Medi ambient del CIM. i fins que no 

tinguem clar el millor que sa de fer. No podien assumir els cost. 

 
 
“Política 45 Infraestructures 
Estam d'acord que se consignin 3000 euros més en neteja de camins veïnals, però trobem un 
absurd en gastar 15000 euros amb una ruta a peu pel voltant del municipi, considerem que ja 
hi ha rutes, gens perilloses, per anar a caminar o córrer. No som una ciutat com Palma o Inca.” 
 
Batlle troba que si s’habiliten rutes per caminar per camins veïnals  s’han de il·luminar. 

 
 
“Política 91 òrgans de Govern 
Estam d'acord que era absurd pagar 6.000 euros de mòbil a l'any per els òrgans de govern. 
No estam tant d'acord amb les partides de (retribucions òrgans de govern (912 10000) i 
(seguretat social òrgans de govern 912 16000) ja que el PI demanava que entre aquestes dues 
partides es reduïssin en 10.300 euros i tan sol s'han reduït en 6000. Ja sabem els motius 
perquè no s'han complit. Sabeu que nosaltres vàrem votar en contra de les retribucions dels 
òrgans de govern i també de les dues dedicacions que vàreu crear. 
 
 
Per acabar només vos volem demanar que compliqueu amb el pressupost que vos heu marcat, 
que no faceu cap modificació de crèdit que no sigui amb un cas d'urgència. Només d'aquesta 
manera podreu dir que heu complit amb el que havíeu dit. 
 
 Batlle diu que si no es necessari no es faran expedients de modificació de crèdits, però 

considera que si s’ha gastat menys doblers a una determinada partida, aquets doblers que 

sobren  es pugui passar a una partida que ho necessiti. Per tant no es farà  si no es necessari. 

Intentem ajustar-nos a la realitat., però abans de realitzar la modificació de crèdit se informarà 

als diferents grups polítics. 

 



“La balança esta més inclinada cap un vot desfavorable dels pressuposts per par de Més per 
Lloseta.” 
 
 
 
A continuació la portaveu del  partit Socialistes independents  realitza els següents preguntes: 
 
 
1.- Volem deixar constància del nostre agraïment als tècnics i administratius per la tasca feta 
en els pressupost. 
 
2.- Quantes esmenes o suggeriments dels ciutadans s'han rebut després d'haver publicat 
l'esborrany dels pressupostos a les xarxes? 
 
3.- Mostrem desacord absolut en la contractació d'una empresa externa per fer una auditoria a 
l’Empresa concessionària de l'aigua quan tenim una TAG i un assessor jurídic contractat. 
Recordem que a les declaracions davant premsa el batlle va dir que un dels motius de la 
contractació de l'assessor era justament supervisar la situació de dita empresa, 
 
4.- Ens podeu explicar per quin motiu s'han creat els fons de contingència i si s'haurà de donar 
compta en el plenari en el cas que es faci servir. 
 
5.- A què es refereixen amb "noves inversions en dotacions urbanístiques locals per al 
condicionament d'un espai públic davant l'estació del SFM? 
 
6.- Volem denunciar la retallada brutal en l'àrea de serveis socials, en segons els pressuposts 
només queda una treballadora social i una educadora a mitja durada fins al mes de juny. S'està 
desmantellant l'estructura de Serveis socials que no ha esdevenir en beneficència. 
 
7.- Ens sembla una barbaritat la despesa de 12.000 € en pantalles tàctils d'informació. 
 
8.- Insistim en que aquests pressupostos són els del incompliment polític perquè hi ha tres 
dedicacions dins l'equip de govern, quan el PI havia anunciat que només en tindria una, a part 
de la contractació d'un assessor jurídic. 
 
 
Respostes a les preguntes abans relacionades: 
 
A la 2ª pregunta la regidora de hisenda, contesta no s’han rebut cap al·legacions al projecte de 

pressupost. 

 

A la 3ª pregunta el Sr. Batlle contesta que endemés de revisar les tarifes del 2015, també hi ha 

sa possibilitat de revisar si les del 2012 compleixen els benefici i pèrdues que declara el 

concessionari , per tant implica un estudi mes a fons i extens.  

 

El Secretari puntualitza que son tres punts els que es revisaran a l’auditoria.  1.- la revisió de 

tarifes 2015.- 2.- examinar les tarifes del 2012 i 3.- estudiar ses conseqüències econòmiques de 

la tramitació de l’expedient de revisió d’ofici per la possible recuperació del servei i l’anul·lació 

pròrroga del contracte 

 

 



Pregunta 4 que va dirigida a la interventora sobre el  Fons de contingència, se contesta  que 

aquest fons servirà a l’hora de realitzar els expedients de modificació de crèdits  i com s’ha dit 

abans, es donarà compte de la seva utilització abans de que passi per l’ajuntament ple o per la 

junta de Govern. 

 

 

A la pregunta 5.- El Batlle contestat que el projecte no esta redactat, però hi ha la possibilitat 

d’adquirir un solar immediat davant l’estació del tren, que la seva compra esta condicionada 

amb el tema de la venda de solars propietat de l’ajuntament, però que en el moment oportú, 

s’informarà a tots els grups polítics i per suposat al poble. 

 

A la pregunta 6, respon el Regidor de serveis socials, i  l’informa que la psicòloga prestarà els 

serveis a través del conveni amb “ADISEB” del CIM i esta pressupostat per el Consell i donarà 

els mateixos serveis; l’educadora esta contractada a través de la Mancomunitat des Raiguer, i 

la seva jornada de treball es de quatre hores. La professora també la tenim però en breu mos 

deixarà perquè sen va a un altre destí. 

 

 

A la pregunta 7.- El Sr. Batlle, informa que la pantalla tàctil es configurarà com a tauler 

d’anuncis que hi podran accedir per mòbils o tabalets, però que també anirà passant la 

informació. 

 

 

 

A la pregunta 8.- el Sr. Batlle, indica que d’aquest tema ja s’ha explicat en altres sessions. 

 

 

 
Una vegada  acabades les intervencions dels diferents grups polítics  i explicat per el Sr. Batlle 
que aquest projecte de pressupost s’ha intentat fer el mes aproximat possible a la realitat, el 
projecte del pressupost es aprovat per els vots a favor del 4 regidors del PSOE i 3 del Pi, i els 
vots en contra de 2 regidors del PP, 2 regidors de mes per Lloseta i 2 regidors del grup 
socialistes independents. 
 
 
 

4.- AUTORITZACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL CLUB DEPORTIVO 
LLOSETENSE I LA FEDERACIÓ DE FÚTBOL DE LES ILLES BALEARS.- 
Es dona compte del esborrany del Conveni de Col·laboració entre el “Club Deportivo 
Llosetense” i la Federació de Fútbol de les Illes Balears” i la proposta de batllia, que a 
continuació es transcriuen: 
 
“CONVENIO DE COLABORACIÓN ENTRE EL CLUB DEPORTIVO LLOSETENSE Y   LA FEDERACIÓ  DE 
FUTBOL DE LES ILLES BALEARS. 
 

En Lloseta, (Illes Balears)  a ….  de  ……. de 2015, reunidos: 
 

De una parte, el señor Don ______________, con DNI _______ Presidente   del  Club  
Deportiva  Deportivo Llosetense,  con  CIF G-07_____  

 



De otra parte, el Sr. Don Miquel Bestard Cabot, Presidente de la Federació de Fútbol 
de les Illes Balears, (en adelante Federació), registrada en el Registro de Asociaciones 
Deportivas de la Dirección General de Deportes,  con el número 10, con domicilio social en 
carretera de Manacor, núm. 172,  C.P. 07007, CIF G 07164411. 
 

Ambas partes se reconocen capacidad legal suficiente para suscribir este convenio de 
colaboración y, es por lo que  
 

MANIFIESTAN: 
 

I.- Que una de las finalidades del Club Deportivo Llosetense, dentro del ámbito de 
sus competencias materiales y territoriales, tiene que ver con la promoción  del fútbol, función 
que contribuye al desarrollo y a la formación integral de las personas y a la mejora de su 
calidad de vida, lo que conlleva tareas de promoción, conservación, mantenimiento y 
administración de las instalaciones deportivas necesarias para su práctica. 
 

II.- Que el Club Deportivo Llosetense es usuario del campo de fútbol denominado 
“Campo Municipal de Lloseta”  y servicios anexos, para la práctica del fútbol en sus distintas 
especialidades.  En la actualidad, campo de fútbol de hierba artificial.  
 

III.- Que entre las finalidades de la Federación de Fútbol de les Illes Balears está  la 
promoción, gestión y el fomento de la práctica de su  modalidad deportiva  entre todos sus 
asociados 
 

IV.- Siendo deseo de las partes facilitar y colaborar en favor de la práctica del 
fútbol, acuerdan el presente convenio de colaboración en base a las siguientes  
 

CLÁUSULAS: 
 
Primera.-  Objeto del convenio. 
 

Este convenio de colaboración tiene por objeto el establecimiento entre las partes de 
un sistema de ayudas mutuas, las cuales darán como resultado una mejora en cuanto al 
fomento y la práctica del fútbol y de sus instalaciones y terrenos de juego 
 
Segunda.- Responsabilidades y obligaciones del Club Deportivo Llosetense.    
 

El Club deportivo Llosetense, con la aprobación del Excmo.Ayuntamiento de Lloseta,  
cede el uso “a precario”,  de forma gratuita, a la Federació de Futbol de les Illes Balears, el 
CAMPO DE FÚTBOL denominado “Campo Municipal de Lloseta”  e instalaciones anexas, para la 
disputa de partidos de fútbol, oficiales, amistosos,  entrenamientos y, labores técnicas o de 
formación en su distintas especialidades. 
 

La cesión se refiere únicamente al uso de los espacios deportivos y anexos necesarios, 
no incluyéndose en la misma los servicios prestados por distintas personas, ni otros que 
requieran su participación, ni la utilización de material fungible. 
 

Tercera.- Responsabilidades y obligaciones de la Federación 

La Federación, por su parte, se compromete a subvencionar la instalación de 
unas gradas ______________________ de acuerdo con el proyecto que figura como 
anexo número I del presente convenio (Proyecto Básico y Ejecución de dos 
Marquesinas sobre Graderíos Existentes.- emplazamiento: Campo de fútbol Es Puig de 



Lloseta.- Promotor: C.D. Llosetense.- Arquitecto Anselmo Català Mayol.- presupuesto 
de ejecución material: 104.554,33 € sin incluir IVA, ni Beneficio Industrial), mediante la 
aportación de __________  mil euros  (__________ €), con fondos procedente del CSD 
y RFEF de, la recaudación del Organismo de Lotería  y Apuestas del Estado en su 
modalidad de quinielas. 

 
El uso de las citada instalaciones por parte de la Federación se llevará a cabo previa 

solicitud por parte de ésta al Club Deportivo Llosetense, solicitud que deberá constar por 
escrito y con una antelación mínima de ocho (8) días. 
 

El Club Deportivo Llosetense, pondrá a disposición de la Federación, las referidas  
instalaciones, siendo responsabilidad de la Federación disponer del material y de las  personas 
necesaria y adecuadas para la finalidad a desarrollar. 
 

Cuarta.-  Comisión Mixta.  
 

Se formará una comisión mixta formada por dos representantes de cada institución, 
que se encargarán de realizar el seguimiento del desarrollo del presente convenio. 

Para resolver cualquier duda que pueda surgir de la interpretación del presente 
convenio o, de asuntos no recogidos expresamente en el mismo, se reunirán, paritariamente 
representantes de ambas instituciones quienes resolverán preponderando lo más conveniente 
para el objeto y fin del presente convenio. 
 
Quinta.- Causas de resolución del convenio.  
  

Serán causa de rescisión del presente convenio: 

 
1.- Por expiración del mismo. 
 
2.- Renuncia expresa de cualquiera de las partes. Si la renuncia se produjere por parte 
del Club Deportivo Llosetense, este deberá abonar a la Federación, una cantidad igual 
a la resultante de dividir el importe total aportado por la Federación de acuerdo con lo 
prevenido en el presente convenio, entre el número total de años de vigencia del 
mismo, multiplicando la cantidad resultante por el número de años que falten para la 
expiración del presente convenio.  
 
3.- Causa de interés públicos debidamente acreditadas. 
 
4.- Incumplimiento de cualquiera de las partes, de las obligaciones      manifestadas en 
el presente convenio. Si el incumplimiento se produjera por parte del Club Deportivo 
Llosetense, estaríamos a lo dispuesto en el punto dos de la presente cláusula. 
 
Sexta.- Logística. 

En lo que concierne a la logística (medios materiales y humanos) de las 
actividades (entiéndase partidos y/o entrenamientos oficiales y/o amistosos, así como 
la práctica de actividades docentes – deportivas) correrán a cargo de la Federación. 

 
 
Séptima.-  Placa. 
 
El Club Deportivo Llosetense, se obliga a instalar en la fachada de la entrada al campo de futbol 
de una plaza de metacrilato, con la inscripción siguiente “ Estas obras de instalación de gradas 



ha sido subvencionada por el CONSEJO SUPERIOR DE DEPORTES y la REAL FEDERACIÓN 
ESPAÑOLA DE FUTBOL con fondos procedentes del 1% de la Recaudación del Organismos 
Nacional de Loterías y Apuestas del Estado en su modalidad de las Quinielas, destinados al 
fomento del futbol no profesional, correspondiente al año 2016”  de acuerdo a las normas 
dictadas por el propio CSD. 
 
 
Octavo.- Vigencia. 
 

La duración del presente convenio, será hasta el 30 de junio de 2026. 
 

Y, en prueba de conformidad, ambas partes firman el convenio. Fecha y lugar  
“ut supra”. 
  
 
Por el C.D. Llosetense           Por la  Federació de Fútbol de les      

            lles Balears 
 

 
PROPOSTA DE BATLLIA.- Vist l’esborrall del document precedent, cal elevar-lo al plenari de 
l’Ajuntament, per què autoritzi al Sr. President del Club Deportivo LLosetense, a la signatura 
del conveni transcrit, d’acord amb les següent condicions:  
 
1ª.- El projecte tècnic de les grades complirà amb la normativa urbanística aplicable, i caldrà 
que obtingui la prèvia autorització municipal.  
 
2ª.- Executat el projecte i expedits els respectius certificats de finalització de les obres, seran 
recepcionades per l’Ajuntament de Lloseta i les entitats signants del conveni; seguidament, 
seran incorporades al patrimoni municipal i registrades en l’inventari municipal  de béns 
immobles.  
 
Notificar el present acord al Sr. President de la Federació de Futbol e les Illes Balears.   
 
 LLoseta, a .... de ………………. De 2015.- El Batlle,  Sgt. Tolo Moyá Ferragut.- Conforme, El 
President del CD LLosetense.- “ 
 
 
 
 
En síntesi diu el Sr. Secretari es que el camp d’esport  es de titularitat municipal, i per tant el 
CDLLosetense i la Federació de Futbol, necessiten de l’autorització de l’ajuntament per la 
signatura d’aquest conveni que  tindrà vigència durant  10 anys i es per  donar suport  a les 
esmentades entitat per a realitzar unes marquesines a les graderies existents al camp de 
futbol. 
Hi ha es compromís   per part de la federació de la realització d’ actes, activitat, entrenaments.  
Etc. Es projecte te l’informe favorable de l’arquitecte municipal, i va ser aprovat a la passada 
junta de Govern i la previsió es que una vegada executades les obres se incorporaran a 
l’inventari municipal adscrit  al camp municipal d’esports, com be domini públic municipal. 
 
 
S’aprova per unanimitat,  
 



 

 
 

I no tenint més assumptes per tractar el Sr. President dóna per finalitzada la sessió a 
les dotze hores, de tot el qual, jo, el Secretari, certifico. 

El Batlle,                                                    El Secretari, 
 

 


